
     

Styremøte FO Vestfold og Telemark 

Tid:  Tirsdag 17. september 2024, 9:00-15:00, lunsj 12.00-13.00  

Sted:  Storgata 141, Porsgrunn  

SAKSLISTE: 

Sak 41/24 Konstituering  
Til stede: Vidar Byholt, Stein Ingebretsen, Hege Selnes-Johnsen, Torunn Bredvei 
Steinsholt, Njall Helgi Jonsson, Kine Egge, Linda Pettersen, Sondre Eriksen, 
Joachim Heide Jacobsen, Karoline W. Kaldråstøyl. 
Forfall: Kjell Arne Lie, Farshad Mohseni, Monica Holtan 
Permisjoner: Kine fra 10 til 11. Joacim 9.35-10.45 
Fra kontrollkomite: John-Ole Jørgensen og Oddvar Gran 
 
Innkallingens lovlighet: Innkalling sendt ut 29.8.24 
Vedtak: Innkalling godkjennes.  
 
Godkjenning av saksliste: Saksliste med vedlegg sendt ut 10.9.24 
Vedtak: Saksliste godkjennes.  
 
Saker til eventuelt: 
Fra Kine: Sak om strategi rundt profileringsmateriell.   
 
Valg av protokollunderskrivere:  
Vedtak: Joachim og Karoline 
  
 
Sak 42/24 Orienteringer 
Profesjonspolitikk v/nestleder og profesjonsfaglig ansvarlige: 
Monica har forfall.  
Leserinnlegg publisert i Klassekampen. 
Har hatt et Teams-møte 
 
Nytt fra studentene: 
Studentene er ikke til stede.  
Fortsatt god verveaktivitet. Studentstyre er på plass. Studentene har nå mye 
obligatorisk undervisning, og det er vanskeligere å delta på vår aktivitet. Vi skal 
holde etikkundervisning på USN. 
 
Seniorutvalget v/leder av seniorutvalget.  
Sommeravslutning på bygdetunet i Stokke – 16 stk. Avslutning i Brekkeparken med 
omvisning, 15 personer deltok. Deltok på Arendalsuka. Har besøkt Furuset hageby, 
demenslandsby. Fikk leie 16-seter fra frivillighetssentralen med sjåfør til en billig 
penge. 
 



Internasjonalt utvalg: Planlegger arrangement ifbm. rep.skapet i Larvik. Har kontakt 
med Ghirass barnekultursenter. Krigen på Gaza har også konsekvenser for dem. 
 
Kvinnepolitisk utvalg: Utvalget skal delta på FOs kvinnekonferanse.  
 
Økonomi: Gjennomgang av økonomi. Orientering om OU-midler. Hver avdeling har 
en andel OU-midler. Vår andel frie KS-midler er på 208.000. 
Vidar orienterte: Oppsummerte debatten fra forrige representantskapsmøte og 
signalene derfra. Gikk gjennom refusjoner: OU-midler og landsdekkende/regionale 
klubber. 
 
Nytt fra fylkesavdelingen: Møte med Fagforbundet 28.8 og 3.9. Møte i LO-
sekretariatet hvor Spekter ble trukket ut av LO-Stat. Arbeidslivskurs er gjennomført.  
 
Vedtak: Orienteringene tas til etterretning. 
 
 
Sak 43/24 Landsstyresaker (LS) 
Det ble gitt en orientering om landsstyresakene.  
 
Strategi for studentrekruttering og –organisering 
Strategi 2024-2027 skal utarbeides. AUs innstilling: FO skal organisere 3 av 5 
studenter, FO skal øke tilstedeværelse og synlighet. Måltall for 2027: 55% 
organisasjonsgrad.  
Innspill: Det må ikke bli noe som trykkes ned over hodet på avdelingene. Det må 
være et verktøy. Kunnskapsgrunnlaget må innhentes fra avdelingene og studentene. 
 
FOs forslag til LO-kongressen 
 
Forslag fra FO Vestfold og Telemark, og hvordan vi håndterer dette videre:  
 

1. Forslaget om å utvide det fagpolitiske samarbeidet til alle partiene, uten å 
nevne Arbeiderpartiet, på venstresida må jobbes videre med i LS. Våre (og 
andres) forslag anses ikke ivaretatt/delvis ivaretatt.  

2. Forslaget vårt om livsfasepolitikk er etter vår oppfatning ikke ivaretatt. 
3. Forslaget om sterk sosialdemokratisk velferdsstat – kan jobbes med. 
4. Forslaget om aleneboere – nytt forslag fra AU ivaretar dette, det er vi enige i. 
5. Forslaget vårt om at det er arbeidslivet som må endres – tiltres. 
6. Forslaget vårt om å ta inn økte ressurser til kommunene tiltres ikke ifbm. 

tillitsreform: Vi opprettholder forslaget vårt om kommuner, viktig forutsetning 
for velferden vår.  

7. Forslaget om utsatte kvinneyrker, vold trusler og trakassering. “LO vil arbeide 
for at ansatte i utsatte, kvinnedominerte yrker....”. Er ifølge AU sentralt 
ivaretatt. Vi er uenige i at kvinnedominerte yrker er ivaretatt. 

8. Forslag om emosjonelle belastninger i yrkeslivet er ivaretatt i annet forslag. Vi 
mener vårt forslag med verne- og forebyggingsperspektiv ikke er ivaretatt. 

9. Sosialfaglig arbeid inn i skolen: Tilleggsforslag – “det innebærer flere 
sosialfaglige ansatte inn i skolen”. Vi opprettholder forslaget 

10. Forslaget om at kvinners yrkesskaderettigheter må styrkes, opprettholdes. 



11. Forslag: Tilleggsforslag, det må være nok ansatte med tverrfaglig 
kompetanse. Deriblant sosialfaglig er vårt tilleggsforslag. Vi opprettholder 
forslaget. 

12. Forslag, endring. “Laget rundt eleven må styrkes”, endres til “hele laget rundt 
barnet må styrkes med sosialfaglig kompetanse”. Opprettholdes. 

13. Forslag om kommunens handlingsrom til ikke lovpålagte oppgaver: lovpålagt 
grunnpakke med forebyggende oppgaver. Tiltres ikke fordi den går på tvers 
av tillitsreformen. Det er vi ikke enige i, og opprettholde forslaget. 

 
  
Forberedende budsjett 2025 
1. Landsstyrets tilbakemeldinger på overordnede prioriteringer til budsjett 2025 tas til 
orientering.  
2. Landsstyremøte 15.-.16.oktober 2025 avholdes digitalt.  
3. Avdelingenes budsjetterte Innsparing: Holde et landsstyre til digitalt. Innhente 
egenkapital per 31.12.2024 utover 20% av driftsinntektene tilbakeføres FO sentralt 
og øremerkes IKT-investeringer. 
Til punkt 3, fra diskusjonen: Vi diskuterte lovligheten av å gjennomføre dette: Bør 
sjekkes med sentral kontrollkomité. Det var bred enighet rundt at å generere 
egenkapital langt over vedtektsfestet krav ikke er greit. Kontingent skal generere 
aktivitet. Vi støtter forslaget, men gikk ikke i detalj på innretningen. 
 
Retningslinjer for bruk av OU-midler. Ble gjennomgått 
 
Vedtak: Informasjonen tas til orientering 
 
 
Sak 44/24 Handlingsprogram 2024-2026 
Gjennomgang av de ulike punktene i handlingsprogrammet, vedtatt på årsmøtet i 
mars-24. I hvilken grad har avdelingsstyret og AU klart å få handlingspunktene ut i 
praksis?  
 
Vedtak: Vi har gjennomført en del, men mere av handlingsprogrammet må 
materialisere seg i tilbud til medlemmer. 
 
 
Sak 45/24 Tillitsvalgtskolering og faglige tilbud i avdelingen   
Kursporteføljen og arenaer for tillitsvalgtskolering be gjennomgått.  
 

• Informasjon om AOF-kursing, LO-stat 

• Representantskapsmøter ønskes fysisk med overnatting og at skolering legges 
til repskapet. Digitalt versus fysiske møter er en pågående diskusjon for å finne 
en god balanse. Vi må ha et aktivt forhold til handlingsprogrammet. 

• Ønske om innleie av eksterne på turnuskurs/årsturnus for videregående. 

• Sykefraværskonferansen og Kommunalkonferansen ble nevnt. 
 
Vedtak: Diskusjonen tas til etterretning. 
 
 
Sak 46/24 FO-avdelingens nettside og Facebook  



Hva er viktig å dele på nettsiden? Hva bør vi dele facebook?  
 

• Viktig at sidene er oppdatert. 

• Nyheter på FO sentralt kommer sent, særlig i forbindelse med 
lønnsoppgjørene.  

• Ønske om å finne frem til hovedtillitsvalgte via nettsiden. Må undersøkes med 
FO sentralt. 

• Forskjell på Facebook og nettsiden. Kortere innlegg på Facebook. Linke fra 
Facebook til nettsiden.  

 
Vedtak: AU jobber med innspillene og rapporterer tilbake til styret i desember. 
Inkluderer Silje og Joacim i arbeidet. 
 
 

Sak 47/24 Eventuelt 

Sak om strategi rundt profileringsmatriell tas ifbm. revidert budsjett 2024 og budsjett 
2025.  
 
 
Porsgrunn 17.9.24  
 

Referenter: Linda og Vidar 


